
Pan Leszek Dec: „Proszę o informację dotyczącą sprzedaży dworców PKS w 

województwie podlaskim . Ponadto chciałbym zapytać, kto finansuje budowę dworca 

PKS w Białymstoku – miasto Białystok , czy spółka Nova?” 

 


